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Paragraf 1 Dnr KS/2022:91 
 

Föregående protokoll 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av föregående protokoll och lägger det med godkännande till 
handlingarna.  

Sammanfattning 

Föregående protokoll från den 2 december 2021 gås igenom.  

Beslutsunderlag 

Kommunala Handikapprådets protokoll den 2 december 2021   
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Paragraf 2   
 

Information om arbetet med suicidprevention 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen.  

Sammanfattning 

Anneli Karlsson, jämställdhets- och folkhälsosamordnare, ger Kommunala Handikapprådet 
information om arbetet med suicidprevention. Punkter som informerades om och diskuterades: 

• Handlingsplan för suicidprevention  

• Sjukskrivningar inom kommunen 

• Psykisk ohälsa 

• Utbildningsinsatser 

• Föreläsningen livsviktiga snack 

• Kommande föreläsningar 

• Våld i nära relation 

Beslutsunderlag 

Muntlig föredragning den 10 februari 2022 
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Paragraf 3   
 

Återkoppling på frågor från tidigare möten 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger återkopplingen med godkännande till handlingarna.  

Sammanfattning 

Återkoppling på frågor från tidigare möten: 

På mötet den 2 december 2021 diskuterades namnbyte, mötesformer och representation i rådet. 
Lisa Levin (S) har pratat med Anna Wikstrand som tror att hon kan återkomma i maj för att diskutera 
frågan vidare. 

Lisa Levin (S) frågar rådet om det finns ett intresse för ett arbetsmöte i april. Rådet ställer sig positiva 
till detta. Lisa har pratat med Johan Eddeborn, mark- och gatuingenjör som kommer att delta på 
arbetsmötet.  

Handikapptoaletten bakom scenen i stadsparken har tidigare diskuterats i rådet. Lisa Levin (S) 
berättar att kommunen nu har tagit bort betalningsfunktionen vilket gör att man kan komma in på 
toaletten utan betalning.  

På mötet den 2 december 2021 frågade Anna Bäckström (HSO) vad kommunen gjort under 2021 
med de 500 000 kr som är avsedda för tillgänglighet. Lisa Levin (S) redogör för följande åtgärder som 
bland annat vidtagits under 2021: 

• Handikapparkering i Jössefors 

• Handikapparkering vid bryggan 

• Handikapparkering vid biblioteket 

• Sänkt brunnar och kantsten  

• Sett över gång- och cykelvägar och gjort nödvändiga/önskade korrigeringar 

• Tillgänglighetsanpassningar vid tågstationen och sporthallen 
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Paragraf 4   
 

Handikapporganisationerna har ordet 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger punkten med godkännande till handlingarna.  

Sammanfattning 

Handikapporganisationerna har ordet: 

Curt Edenhom (HSO) framför att den privatägda restaurangen på Smedberg nu har stängt och frågar 
om kommunen inte ska ta över verksamheten. Jonas Ås (S) förklarar att kommunens kostenhet tagit 
över verksamheten. 
 
Curt Edenholm (HSO) frågar om de digitala katterna är i drift inom Vård och omsorg. Jonas Ås (S) tar 
med sig frågan och återkommer på nästa sammanträde.  

Curt Edenholm (HSO) har synpunkter på bokningssystemet för Korpralen och servicehuset. Nu måste 
man boka lokalerna via Ebba Olsson. Han ser gärna att man istället ska kunna boka lokalerna digitalt 
som man kan göra med de andra lokalerna i kommunen. Jonas Ås (S) tar med sig synpunkten.  

Curt Edenholm (HSO) nämner att rådet fick en blankett avseende tillgänglighetsanpassning av 
badplatser och marinor i samband med kallelsen för dagens möte. Curt frågar om det finns möjlighet 
att sätta upp en sådan lyft vid Ingestrands camping. Lisa Levin (S) frågar rådet om det skulle 
underlätta med en sådan lyft. Handikapporganisationerna tar med sig frågan och tar upp den på 
nästa Funktionsrättsmöte.  

Curt Edenholm (HSO) framför att trasiga hörapparater är ett stort problem, men att orsaken också 
kan bero på vaxproppar. Curt frågar om inte den medicinskt ansvariga sjuksköterskan skulle kunna 
vara ansvarig för detta. Jonas Ås (S) tar med sig frågan och återkommer.  
 
Curt Edenholm (HSO) lyfter att Arvika kommun ligger över snittet på antalet omsorgskontakter. Jonas 
Ås (S) förklarar att det kommer bli en ökad grundbemanning inom verksamheten och att man har 
stora förhoppningar på att det kommer bli bättre genom arbetet med ”heltid som norm”. 
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Paragraf 5   
 

Information från Kommunstyrelsen 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen.  

Sammanfattning 

Information från Kommunstyrelsen. Den ekonomiska uppföljningen efter oktober med prognos för 
helåret 2021 delas ut och gås igenom. Henrik Axelsson (S) ger även information om presskonferensen 
från den 9 februari.  

 

 


